

WUID# 102326214

01-02-2003

Form PTO 1594 (Rev. 6-93) OMB No. 0651-0011 (exp. 4/94)

RECORD/ TR/



U.S. DEPARTMENT OF COMMERCE PATENT AND TRADEMARK OFFICE

102326214

To the Honorable Commissioner of Patents and Trademarks: Please record the attached original documents or copy thereof.

<p>1. Name of conveying party(ies):</p> <p>Gec Alsthom SA to Kleber Boileau</p> <p>12/10/02</p> <p><input type="checkbox"/> Individual(s) <input type="checkbox"/> Association <input type="checkbox"/> General Partnership <input type="checkbox"/> Limited Partnership <input checked="" type="checkbox"/> Corporation - France <input type="checkbox"/> Other</p> <p>Additional name(s) of conveying party(ies) attached? <input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No</p>	<p>2. Name and address of receiving party(ies):</p> <p>GEC Alsthom Electromecanique SA 38 Avenue Kleber 75116 Paris, France</p> <p><input type="checkbox"/> Individual(s) citizenship <input type="checkbox"/> Association <input type="checkbox"/> General Partnership <input type="checkbox"/> Limited Partnership <input type="checkbox"/> Corporation <input checked="" type="checkbox"/> Other - France Societe Anonyme</p> <p>If assignee is not domiciled in the United States, a domestic representative designation is attached: <input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No (Designations must be a separate document from Assignment)</p> <p>Additional name(s) & address(es) attached? <input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No</p>
<p>3. Nature of conveyance:</p> <p><input type="checkbox"/> Assignment <input type="checkbox"/> Merger <input type="checkbox"/> Security Agreement <input checked="" type="checkbox"/> Change of Name <input type="checkbox"/> Other</p> <p>Date: September 7, 1992</p>	

<p>4. Application number(s) or registration number(s):</p>	
<p>A. Trademark Application No.(s)</p>	<p>B. Trademark registration No.(s)</p> <p>0933078</p> <p>Additional numbers attached? <input type="checkbox"/> Yes <input checked="" type="checkbox"/> No</p>

<p>5. Name and address of party to whom correspondence concerning document should be mailed:</p> <p>Perla M. Kuhn, Esq. Hughes Hubbard & Reed LLP One Battery Park Plaza New York, New York 10004-1482 (212) 837-6550 kuhn@hugheshubbard.com</p>	<p>6. Total number of applications and registrations involved: 1</p> <p>7. Total fee (37 CFR 3.41):.....\$40.00</p> <p><input checked="" type="checkbox"/> Enclosed <input checked="" type="checkbox"/> Authorized to be charged to deposit account</p> <p>8. Deposit Account No.: <u>08-3264</u></p>
--	--

DO NOT USE THIS SPACE

9. Statement and signature.
To the best of my knowledge and belief, the foregoing information is true and correct and any attached copy is a true copy of the original document.

Name of Person Signing: Natasha N. Reed 5/5/03
 Date

Total number of pages including cover sheet, attachments, and document:

Mail documents to be recorded with required cover sheet information to: U.S. Patent and Trademark Office, Office of Public Records Crystal Gateway 4, Room 335, Arlington, VA 22202

CERTIFICATE OF MAILING

Via Telecopy No. 703 308 7124

I hereby certify that this correspondence is being transmitted via telecopy addressed to: U.S. Patent and Trademark Office, Office of Public Records, Crystal Gateway 4, Room 335, Arlington, VA 22202, on May 5, 2003 (Date of Deposit).

Elaine S. Parker Name

Signature

May 5, 2003 Date of Signature

Stamp duty paid
as per Statement
authorization of
January 24, 1974

March 2, 1993

**FILING OF
DOCUMENTS**

recording the partial
contribution of assets
by the Company

"GEC ALSTHOM SA"

to the Company

"KLEBER BOILEAU"

and regarding the

decision of the

change of name of

"KLEBER BOILEAU" in

"GEC ALSTHOM

ELECTROMECHANIQUE

SA"

I - To the record of a document recording the filing thereof in the records of the Notary's Office in PARIS of the Private Professional Company at that time called "Serge PASCAULT, Jean-Luc MATTEI et Eric de la HAYE SAINT HILAIRE, notaires associés", received by Mr. MATTEI on March 2, 1993, bearing the following wording:

Registered at the Divisional Tax Office, Champs-Élysées, PARIS 8th, on March 5, 1993, note No. 090, box 01, 500 francs received, signed unreadable

There is attached:

1. One of the originals of a private agreement dated PARIS, 7 September, 1992, registered at the Divisional Tax Office, Champs-Élysées, PARIS 8th, on March 5, 1993, note No. 090, box , 500 francs, signed unreadable

Avril 6, 1993

Acknowledgment
writing and signing

Under the terms of which the representative of the Limited Liability Company "**GEC ALSTHOM SA**", with a capital of 2.000.000.000 francs, the registered office of which is at 38 avenue Kléber, PARIS (16th), entered in the Commercial and Companies Register under number RCS NANTERRE 347951238 (management n°88 B 11001),

Has drawn up the planned contribution,

To the Limited Liability Company "**KLEBER BOILEAU**", the registered office of which is at 38 Avenue Kléber, PARIS (16th), entered in the Commercial and Companies Register under number RCS PARIS B 389192246

Of all ownership of various movable and fixed property and rights included in its assets.

Trademark	Registration date	Number Of registration
RATEAU	5 may 1992	R 933 078

2. The original of the minutes of the deliberations dated 5 February 1993 of the Extraordinary General meeting approving the transfer of assets from GEC ALSTHOM SA to KLEBER BOILEAU.

3. The original (registered at Divisional Tax Office Champs Elysées, PARIS 8th, on March 5, 1993, note No. 090, box 1200 francs received, signed unreadable) of the minutes of the deliberations of the Extraordinary General meeting of 5 February 1993 of the Mixed General Meeting (ordinary and extraordinary) of the shareholders of KLEBER BOILEAU approving in particular the transfer of assets from GEC ALSTHOM SA and deciding the change of name of the company to KLEBER BOILEAU in GEC ALSTHOM ELECTROMECHANIQUE SA.

|| The acknowledgement writing and signing act of the transfer of assets dated 7 December 1992 received by Mr. MATTEI on 6 April 1993.

As a result of all the above, the above-cited transfer of assets is becoming final on February 5, 1993 and that the designated trademarks are becoming consequently property of the company GEC ALSTHOM ELECTROMECHANIQUE SA.

CERTIFIED SHORT-FORM CERTIFICATE issued by Serge PASCAULT, notary in PARIS, member of the Company "Serge PASCAULT, Eric de la HAYE SAINT HILAIRE et Marie-Dominique CHAUVIN-COQUEUX, Notaires, associés d'une Société Civil Professionnelle titulaire d'un Office Notarial".

Drawn up on two pages, without cross-reference or deletion.

PARIS, 26 Mars 2002

[signature]

Timbre payé sur Etat
autorisation du
24 Janvier 1974

- 1 -

2 mars 1993

DEPOT DE PIECES
approuvant l'apport partiel
d'actif par la Société
"GEC ALSTHOM SA" à
la Société "KLEBER
BOILEAU", constatant sa
réalisation définitive, et
décidant le changement de
dénomination de
"KLEBER BOILEAU" en

"GEC ALSTHOM
ELECTRO-
MÉCANIQUE SA"

6 avril 1993

RECONNAISSANCE
D'ÉCRITURES ET DE
SIGNATURES

I - A la minute d'un acte en constatant le dépôt au rang des minutes de l'Office Notarial dont est titulaire à PARIS la Société Civile Professionnelle alors dénommée "Serge PASCAULT, Jean-Luc MATTEI et Eric de la HAYE SAINT HILAIRE, notaires associés", reçu par Maître Mattei, le 2 mars 1993, portant la mention suivante :

Enregistré à la Recette Divisionnaire des Impôts PARIS 8° Champs-Elysées, le 5 mars 1993, bordereau n° 090 case 01, reçu 500 Francs, signé illisiblement,

Sont annexés :

1° - L'un des originaux d'un acte sous signatures privées en date à PARIS du 7 septembre 1992, enregistré à la même Recette le 5 mars 1993, bordereau n° 090 case 1 bis, reçu 500 Francs, signé illisiblement, aux termes duquel :

Le représentant de la Société Anonyme dénommée "GEC ALSTHOM SA" au capital de 2.000.000.000 Francs, ayant son siège social à PARIS (16°), 38 Avenue Kléber, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés sous le numéro RCS PARIS B 347 951 238 (numéro de gestion 88 B 11001),

A formé le projet d'apport partiel d'actif,

A la Société Anonyme dénommée "KLEBER BOILEAU", ayant son siège social à PARIS (16°), 38 Avenue Kléber, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés sous le numéro RCS PARIS B 389 192 246,

De la toute propriété de divers biens et droits mobiliers désignés audit acte et dans un état annexe comprenant notamment la marque suivante :

MARQUES	PAYS	DATE D'ENREGISTREMENT OU DE DEPOT	N° D'ENREGISTREMENT OU DE DEPOT
RATEAU	ETATS UNIS D'AMERIQUE	5 MAI 1992	(R) 933 078

2° - Un original du procès-verbal de la délibération en date du 5 février 1993, de l'Assemblée Générale Extraordinaire des actionnaires de la Société "GEC ALSTHOM SA", approuvant l'apport partiel d'actif fait par elle la Société "KLEBER BOILEAU".

3° - Un original (enregistré à la Recette Divisionnaire des Impôts PARIS 8° Champs-Elysées, le 5 mars 1993, bordereau n° 090 case 1 ter, reçu 1.220 Francs, signé illisiblement) du procès-verbal de la délibération en date du 5 février 1993, de l'Assemblée Générale Mixte (Extraordinaire et ordinaire) des actionnaires de la Société "KLEBER BOILEAU", approuvant l'apport partiel d'actif fait par la Société "GEC ALSTHOM SA" et décidant le changement de dénomination de la Société "KLEBER BOILEAU" en celle de "GEC ALSTHOM ÉLECTROMÉCANIQUE SA".

II - L'acte de reconnaissance d'écritures et de signatures du projet d'apport du 7 décembre 1992 a été reçu par Maître MATTEI le 6 avril 1993.

De tout ce qui précède, il résulte que l'apport partiel d'actif sus-visé est devenu définitif le 5 février 1993 et que les marques désignées ci-dessus sont devenues, en conséquence, la propriété de la Société "GEC ALSTHOM ÉLECTROMÉCANIQUE SA".

POUR EXTRAIT ANALYTIQUE délivré par Serge PASCAULT, notaire à PARIS, membre de la Société "Serge PASCAULT, Eric de la HAYE SAINT HILAIRE et Marie-Dominique CHAUVIN-COQUEUX, Notaires, associés d'une Société Civile Professionnelle titulaire d'un Office Notarial".

Etabli sur deux pages, sans renvoi ni mot rayé nul.

Fait à PARIS, le 26 mars 2002.

